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Ellen Hondelink

Van: Griffie Zevenaar
Verzonden: dinsdag 16 april 2019 17:38
Aan: Griffie Zevenaar
Onderwerp: Notitie Glasvezel buitenaf in Zevenaar
Bijlagen: Terugblik realisatie glasvezel buitengebied gemeente Zevenaar (003).docx

Van: l.scharenborg@glasvezelbuitenaf.nl  
Verzonden: dinsdag 16 april 2019 15:11 
Aan: Griffie Zevenaar 
CC: 'Egon Kosters'; 'Piet Grootenboer'; Hans Winters; l.vanriswijjk@zevenaar.nl 
Onderwerp: Notitie Glasvezel buitenaf in Zevenaar 
 
Geachte griffie, 
 
Gisteravond waren wij te gast bij een paar fracties van de Raad om een toelichting te geven op de moeizame voortgang bij de aanleg van glasvezel in 
buitengebied Zevenaar. 
Het verzoek was om kort en bondig een schets te geven van de aandachtspunten en voortgang middels 1 of 2  A4‐tjes. 
Die bijlage zit hier bij  en wij vinden het passen in de democratie dat alle raadsfracties daarvan op de hoogte zijn. 
Mag ik via u verzoeken om deze informatie ook aan de andere fracties beschikbaar te stellen ten behoeve van hun inzicht en als voorbereiding op de commissie 
ruimte van aanstaande donderdag. 
Mijn hartelijke dank. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
Leo Scharenborg en Gerard Nijland  
Kwartiermaker 
 

 

Glasvezel buitenaf 
l.scharenborg@glasvezelbuitenaf.nl 
Rohofstraat 83 | Postbus 716 | 7600 AS Almelo  
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Terugblik realisatie glasvezel in buitengebied gemeente Zevenaar: 

 

 2017 verzoeken voormalige wethouder gemeente Zevenaar en Rijnwaarden aan 

Glasvezel buitenaf om z.s.m. een vraagbundeling te starten 

 Eind 2017‐ begin 2018 kan een deel van buitengebied Angerlo worden meegenomen 

bij vraagbundeling Achterhoek met positieve afronding (meer dan 50 % deelname) 

 Vraagbundeling gemeente Zevenaar start in zomer 2018 samen met 12 gemeenten in 

regio Arnhem‐ Nijmegen. In november eindigt de vraagbundeling met meer dan 50 % 

deelname op aanbod in 10 gemeenten en wordt de aanleg voorbereid. 

 Zomer en najaar 2018 overleg met gemeenten in regio Arnhem‐Nijmegen over 

(convenant) voorwaarden aanleg glasvezel door Glasvezel buitenaf. Met de 

gemeenten Wijchen, Druten, Heumen, Beuningen is een convenant op hoofdlijnen 

gesloten in november. Met Rheden, Arnhem en Overbetuwe is overeenstemming 

over het convenant. Eerder al waren Doesburg en Renkum akkoord met het 

convenant. 

 Het convenant is niet bijzonder binnen de aanpak van glasvezel buitenaf en heeft 

vooral te maken met de specifieke omstandigheden van het aanleggen in 

buitengebieden van gemeenten. De meeste gemeentelijke verordeningen zijn vooral 

op kernen toegespitst. In meer dan 140 gemeenten zijn convenanten afgesloten met 

nagenoeg dezelfde inhoud. 

 Het convenant van Glasvezel buitenaf betreft een aantal belangrijke hoofditems:  

o Graafdiepte: keuze voor 40 cm waar dat kan en 60 cm waar dat moet. In de 

praktijk van het buitengebied wordt ongeveer 80 % op 40 cm en ca. 20% op 

60 cm of dieper gelegd. Glasvezel is niet gevoelig voor vorst, blikseminslag 

etc. waardoor de diepteligging kan afwijken van koperkabels van KPN, de 

riolering en watervoorzieningen. 

o Degeneratie en herstel: Glasvezel buitenaf garandeert dat er goed gelegd 

wordt en eventuele verzakking of schade aan weg wordt hersteld. 

Garantietermijn is 4 jaar. Daarna is bij schade meestal sprake van schade 

aangebracht door derden en wordt via de aansprakelijkheid schade herstelt. 

o Toezicht: Glasvezel buitenaf besteed de aanleg uit aan een aannemer en wil 

goed toezicht op die aanleg. Ook de gemeente heeft een belang bij een goede 

aanleg en registratie van de kabels. Om kosten te besparen maken wij samen 

met de gemeente een toezichtprotocol en wijzen gezamenlijk een 

toezichthouder aan. De rekening wordt in dat geval door Glasvezel buitenaf 

betaald. 

o Leges: gemeenten mogen leges in rekening brengen tot maximaal de kosten 

die direct met de gemeentelijke inspanningen voor een vergunning (heet hier 

instemmings‐verklaring) te maken hebben. Voor een gemeente als Zevenaar 

zullen de werkelijke legeskosten in orde van grootte van € 10 tot €15.000 

bedragen. Echter de huidige legesverordening gaat uit van €1,40 per m1. Dat 



wil zeggen dat het bedrag bijna €170.000 zou zijn bij de ca 120 km 

graaflengte. Daar zal dus voor het buitengebied en aanleg infrastructuur 

telecommunicatie een aparte afspraak nodig zijn. Gebruikelijk is € 20 per 

aansluiting. 

 De planning voor aanleg in deze regio is dat in het 2e kwartaal een start gemaakt 

wordt met de aanleg. Dat is ook gecommuniceerd in de gemeenten waar inmiddels 

een convenant is. Zoals het er nu uitziet moeten we Zevenaar en Duiven uit deze 

planning halen, omdat er geen convenant is. 

 Vanaf de zomer 2018 proberen wij al bestuurlijk en ambtelijk in overleg te komen 

over de convenant. Daar is tot november afhoudend op gereageerd.  

 Op 28 November 2018 is de eerste fysieke afspraak met de wethouder van de 

gemeente Zevenaar geweest. Daar opvolgend hebben wij conform afspraak in het 

overleg 2 dagen later een convenant op hoofdlijnen toegezonden voor een reactie 

aan de bestuurder. Afspraak was dat wij met 14 dagen een reactie konden 

tegemoetzien. Afgezien van een ambtelijke vraag hebben wij geen inhoudelijke 

reactie gezien. 

 Op 11 januari is een uitgebreide mail aan de wethouder met een cc aan de 

burgemeester gezonden met het verzoek om bestuurlijk contact om over de inhoud 

van het convenant te spreken. 

 Verder dan een kort, niet op een oplossing gericht overleg met enkele juristen van de 

gemeente is het in de tussentijd niet gekomen. 

 Afgelopen vrijdag is er een ambtelijk voorstel binnen gekomen, waar op geen enkel 

van bovenstaande punten een op consensus gericht aanbod is gedaan. 

 Ook ambassadeurs in het buitengebied hebben zich niet alleen ingespannen om 

samen met ons de campagne te laten slagen, maar ook meermaals de bestuurders 

aangesproken om spoed te maken met de afspraken over de aanleg. Zij hebben recht 

op een goede digitale verbinding op de meer dan 600 adressen in het buitengebied 

van de gemeente Zevenaar. 

 

 Het leek ons goed om u als raadsleden die de inwoners vertegenwoordigen en die 

hun belang bij U in handen hebben gelegd te verzoeken om bovenstaande materie 

tot een oplossing te brengen. 

 Wij hebben gisteren met de fracties van CDA, VVD en PvdA overleg gehad. Maar 

vinden het juist dat u allen als raadsleden beschikken over dezelfde informatie. 

Daarom ook via de griffie deze informatie. 

 Mocht bovenstaande compacte informatie aanleiding zijn tot vragen dan zijn wij 

graag bereid daar een toelichting op te geven.  

 

 

 L.S. April 2019.  
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